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Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken en Klimaat over het debat tijdens de begroting EZK 
(ingezonden 16 oktober 2023). 

Vraag 1
Is de memorie van eis van de Nederlandse Aardolie Maatschappij (NAM) van 
september 2022 ingediend bij de parlementaire enquête commissie? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 2
Klopt het dat een medewerker het «niet melden van de memorie van eis van 
de NAM» in december 2022 heeft aangekaart bij Pels Rijcken en de directie 
Wetgeving en Juridische Zaken (WJZ)? Wat is er met deze melding gebeurd? 

Vraag 3
Klopt het dat deze medewerker het «niet melden van de memorie van eis van 
de NAM» aan uzelf heeft medegedeeld op 21 februari 2023? 

Vraag 4
Klopt het dat er een financieel verschil zit tussen het bedrag dat de NAM zou 
moeten betalen op basis van de «Ollongrenovereenkomst» van 19 december 
2019 en de «Wiebesovereenkomsten» doordat in de laatste overeenkomsten 
het wettelijk schadebegrip is beperkt? 

Vraag 5
Hoe groot is dat financiële verschil in het slechtste geval en wie draait op 
voor deze schade? 

Vraag 6
Bent u van mening dat fouten met grote financiële gevolgen moeten worden 
gemeld aan de Kamer, ongeacht of er een integriteitsonderzoek loopt bij 
directie WJZ? 

Vraag 7
Kunt u deze vragen elk afzonderlijk beantwoorden?
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